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Spiker:
Vlada  Srbije  na  predlog  premijera  Vučića  odlučila  da  se  svim  penzionerima  koji  imaju  deo  staža
ostvarenog u Srbiji a žive van teritorije naše zemlje u ovom mesecu takođe isplati jednokratna pomoć od
5.000  dinara.  Gost  večerašnjeg  dnevnika  je  ministar  aleksandar  Vulin,  dobro  veče  gospodine  Vulin.
Penzioneri  koji  žive  van  Srbije  do  sada  nisu  dobijali  ovu  jednokratnu  pomoć  takva  praksa  na  njihovu
korist  i  dobiti  u  cilju  njihove  boljeg  materijalnog  položaja  sada  je  promenjena.  Kako  je  došlo  do  te
odluke.
Aleksandar Vulin, ministar za rad, zapošljavanje, boračka i socijalna pitanja:
Upravo  tako  jednokratna pomoć  isplaćivana  je 2010. 2012.  i 2013. godine ali  isključivo  za penzionere
koji žive na teritoriji Republike Srbije. Predsednik Vlade je zauzeo stav i mi smo ga podržali u tome da je
ovo način da se zahvalimo svim  ljudima koji su svoj  radni vek proveli  i u Srbiji  i uostalom zajedno sa
nama radili  i na fiskalnoj konsolidaciji. Ovo je naš način da im kažemo hvala i kao što je naših milion i
preko  600  hiljada  sugrađana  već  dobilo  ovu  jednokratnu  pomoć  u  iznosu  od  5.000  dinara  do  19.
decembra svi penzioneri koji žive u regionu ...
Spiker:
A koliki je broj tih penzionera.
Aleksandar Vulin, ministar za rad, zapošljavanje, boračka i socijalna pitanja:
A ima ih 45.000, dakle Republika Srpska, Federacija, Slovenija, Hrvatska, Makedonija, Crna Gora, dobiće
do  19.  decembra  dok  svi  ostalih,  ima  negde  12.000  njih  od  prilike  koji  žive  u  drugim  zemljama  od
Nemačke do Australije dobiće do kraja godine. dakle svi penzioneri će dobiti ono što im pripada i evo to
je naš način da kažemo hvala.
Spiker.
To su dobre vesti, a samo nam recite koliko je sredstava obezbeđeno za ovu isplatu i  ima li, odakle su
obezbeđena sredstva, ima li ih u budžetu.
Aleksandar Vulin, ministar za rad, zapošljavanje, boračka i socijalna pitanja:
Kako da ne, obezbeđeno je 289 miliona dinara iz redovnog poslovanja PIO fonda, PIO fond mnogo bolje
funkcioniše, uostalom zahvaljujući  i  radu PIO Fonda ali  i  na prvom mestu  zahvaljujući  i  boljem stanju
srpske privrede mi smo ove godnine u PIO Fondu platili 13,4 miljiarde dinara više nego što je planirano,
tako da eto možemo i to se naravno odmah oseti na standardu naših nastarijih sugrađana.
Spiker.
Kao ministra  za  boračka  i  socijalna  pitanja moram da  vas  pitam  i  za  najnovije  reakcije  i  dešavanja  u
Hrvatskoj, povod srpske čokoladice vi  ste danas  i  oštro  reagovali na  reagovanje Hrvatske predsednice
Grabar Kitarović, naravno tu je i postavljanje table sa ustaškim pokločem u Jasenovcu, početkom nedelje
vama pretnje upućene smrću, danas čujemo pretnje upućene smrću i gospodinu Pupovcu.
Aleksandar Vulin, ministar za rad, zapošljavanje, boračka i socijalna pitanja:
Ovo za smrt  je najmanje važno ali  je  jako važno da predsednica Hrvatske države nema potrebu da se
izvini  zato  što  se  slika  sa  ustaškom  zastavom,  zato  što  polaže  vence  u  Blajburgu  na  grob  streljanim
ustašama, zato što se postavlja na stratištu Jasenovačkom tabla „za dom spremni“ ali se  izvinjava što
jedno Hrvatsko dete dobilo čokoladice proizvedene u Srbiji, jel moguće da će ta čokoladica izazvati više
zla nego ustaška zastava i kakva to generacija raste u Hrvatskoj ako će ih učiti da sve što dolazi iz Srbije
pa makar to bila i jedna čokoladica je zlo. Ja sam rekao da je to rasizam, malo je verovatno to što sam
rekao  ali  eto,  pokušavam  da  budem  pribran  i  da  ne  odem  u  ovu  reku  mržnje  u  koju  nas  vode
predstavnici Hrvatske države zbog čega se  iskreno stidim  i bojim se šta će se dešavati dalje, bojim se
kako će se ponašati prema srpskoj zajednici u Hrvatskoj, bojim se jer ako možete jednom detetu da se
izvinete zato što je dobilo čokoladicu koja je proizvedena u Srbiji šta je sledeće što možete da uradite ili
da pomislite.
Spiker:
A kako stati na put i umesto koraka nazad koje se čine upravo ovim potezima činiti korake napred u ...
Aleksandar Vulin, ministar za rad, zapošljavanje, boračka i socijalna pitanja:
Ovo nisu koraci nazad.
Spiker:
U odnosima sa susedima.
Aleksandar Vulin, ministar za rad, zapošljavanje, boračka i socijalna pitanja:
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Ovo nisu koraci nazad. Ova količina mržnje i ova količina rasizma to se ne viđa ni u ratovima. Ovo nije
korak  nazad,  ovo  su  džinovski  koraci  u  nazad,  ovo  je  vraćanje  u  ono  što  smo mislili  da  je  za  uvek
završeno, ovo  je vraćanje u najmračniju  ideologiju koja  je  ikada postojala na ovim prostorima, ovo  je
otvoreno vraćanje ustaštva kao nekažnjene ideologije države koja treba da živi zajedno sa nama, ovo je
nešto što mi ne možemo sami da savladamo to mora da savlada na prvom mestu hrvatsko društvo ali
možda  i  pre  svega  Evropska  unija,  ona  mora  da  kaže  da  li  je  moguće  da  se  u  jednoj  zemlji  članici
Evropske unije izvinjava zato što dete možda može da pojede čokoladicu proizvedenu u Hrvatskoj, ovo je
jedan obraz Evrope, od Hrvatske na žalost ne mogu da očekujem, barem nadam se dobrim ljudima koji
će imati hrabrosti da progovore ali na žalost od Hratske politike to ne mogu da očekujem.
Spiker:
Hvala što ste bili gost večerašnjeg dnevnika.
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